
Mis on saanud Harjum aa Koolinoorte Huvikeskusest?
Veel paar aastat tagasi tegut

ses Tallinnas Roosikrantsi tänaval 
Harju Maavalitsuse allüksusena 
Harjumaa Koolinoorte Huvikes
kus. Selle nime taga peituv asutus 
ei ühendanud vastu ootusi mitte 
huvialaringe, vaid tegeles hoopis 
koolinoorte ürituste organiseeri
mise, eriti selle finantsküljega. 
Tänaseks on huvikeskus ammugi 
likvideeritud ning tema ülesan
deid täidab juba üle aasta Harju 
Maavalitsuse haridus-ja kultuuri
osakonna kultuuri- ja sporditali- 
tus. Kas see pika nimega mantli
pärija on muutnud ka oma arengu
suundi?

"Harjumaale” soostus interv
juud andma kultuuri-ja spordita- 
lituse noorsoopeaspetsialist 
Anne-Ly Suvi.
-  Millega kultuuri-ja spor- 
ditalifus hetkel tegeleb?

-  Meie asutuse töös on ikka 
veel oluline koht koolinoorte üri
tuste finantseerimisel. Konkreet
selt toimus näiteks 11. aprillil 
Viimsis koolinoorte tantsupäev; 
13. aprillil leidis sealsamas aset 
laste lauluvõistlus, millelt pari
mad pääsesid edasi Laulukarus
sellile. Keskkooliõpilastele toi
mus 28.-29. märtsil Ardus teat
rifestival, algklassiõpilaste teatri- 
päev on planeeritud sügisele.

-  Kust te ürituste toetami
seks raha leiate?

-  Vajaliku raha eraldab meile 
Harjumaa Omavalitsuste Liit.
-  Millega te peale ürituste 
rahastamise veel tegelete?

-  Finantseerimise kõrval saab 
üha olulisemaks töö koolide huvi- 
juhtide ning omavalitsuste noor- 
sootöötajatega -  nende jaoks kor
raldame regulaarselt info- teabe- 
päevi. Samuti koolitame õpilaste 
aktiivi, nt. 23.-25. maini toimub 
nende jaoks seminarlaager Ardus. 
Lisaks sellele läks meil äsja käima 
ka üks suur projekt -  uuritakse 
noorte tööturu suhteid. Töö käi
gus selgitatakse välja, kui suur on

tööpuudus noorte hulgas üldse, 
eriti just äsja keskkooli lõpetanute 
seas -  probleem ju aina süveneb!*
-  ning püütakse leida võimalusi 
olukorra leevendamiseks (vajali
ku info jagamine jmt.). Esimesi 
uurimistulemusi on oodata juba 
aasta pärast.
-  Nagu näha, hakkab teie 
asutus üha enam enam 
keskenduma teoreetilisele 
tegevusele -  koolitus, info
päevad, uurimisprojektid 
jmt. Mis saab edaspidi õpi- 
lasüritustest?

-  Suund on tõesti sellele, et 
üritusi hakkavad järjest rohkem

organiseerima kohalikud omava
litsused, püüdes selleks ka ise raha 
leida. Kohalikele üritustele on 
võimalik kaasata ka rohkem lapsi 
kui ühtse keskuse poolt korralda- 
tuile. Niisiis on kultuuri-ja spor- 
ditalituse juhtiv ja koordineeriv 
roll vähehaaval asendumas suuna
va ja informeerivaga nagu paljude 
endiste juhtasutuste puhul. Oma
valitsuste ning koolinoorte endi 
aktiivsus peaks seeläbi aga ainult 
paranema.
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